
Maj-SM ELEKTROSEKTIONEN 22 maj

Föredragningslista för:
Konglig Elektrosektionens
SektionsMöte 2 uti maj
måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande
1.2. Tiden och sättet
1.3. Val av justeringspersoner och rösträknare
1.4. Närvaro
1.5. Adjungeringar
1.6. Publicering på webben
1.7. Fastställande av föredragningslista
1.8. Föregående protokoll

2. Rapporter

2.1. Frågor till styrelsen och styrelsen informerar
2.2. Frågor till kansliet samt PA och kansliet samt PA informerar
2.3. Frågor till funktionärer och funktionärer informerar
2.4. Frågor till kåren och kåren informerar

3. Motioner och Propositioner

3.1. Motion för uppstart av nämnd för internationella praktikplatser
3.2. Motion om införskaffande av ny DJ-utrustning till EDJ
3.3. Proposition angående införandet av gästmedlemskap i Konglig

Elektrosektionen
3.4. Proposition angående uppstart av SångBoksKommittén-25 (SBK-

25)
3.5. Proposition angående upphävandet av obsoleta föreningar

4. Beslut

4.1. Godkännande av EGK(r4)s ordförande
4.2. Godkännande av EGK(r4)s kassör
4.3. Godkännande av EMOTs ordförande
4.4. Godkännande av EMOTs kassör
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5. Val

5.1. Val av Snövaran
5.2. Val av Vice IntSekt
5.3. Val av Idrottsledaren
5.4. Val av Frequensnormalen
5.5. Val av Källarmästare
5.6. Val av Klubbmästare
5.7. Val av Paleograf

6. Övriga ärenden

6.1. Övriga frågor
6.2. Närvaro
6.3. Mötets högtidliga avslutande

X.Y. Hungriga magars lystmäte
Q.Z. Opuz till den fromma
Å.Ä. En Ubåt

Codé aux coleur
VIT: Vitt ljus lyser alltid över Elektrien
GUL: Mötet ser ut att bli klart efter midnatt
BLÅ: Presidiet äro törstigt!
RÖD: Talaren börjar bli långrandig
GRÖN: Mötet ser ut att bli klart innan midnatt
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Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti Maj
Måndag den 22 Maj
u.n.̊a. 1000011 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion för uppstart av nämnd för internationella
praktikplatser

Bakgrund

Forskningsvärlden är stor, större än Sverige, och idag är det sv̊art att ens f̊a
kontakt med akademiska möjligheter innanför Kungliga Tekniska Högskolans
ramar för att inte nämna utanför. Vi ser behovet av en organisation som kan
samla viktig information om möjligheter och kontakter för detta ändam̊al å
E-Osquaruldas vägnar.

Kemisektionen har sedan 1975 en nämnd vid namn ”Committee for Chemi-
cal U.S. Travel”(CHUST - kommittén för amerikaniserat utbyte) och denne
har enligt utsago gynnat sektionens medlemmar med flera lyckade utbyten
varje år till t.ex. Stanford, Cornell och U.C. Berkeley. I dagens läge saknas
n̊agot liknande - en nämnd som fokuserar p̊a kontakt med det akademiska
och som underlättar utbyten, sökandet av praktikplatser osv. Motionärerna
ser nyttan i en s̊adan organisation och vill därför skapa en liknande grupp
p̊a Konglig Elektrosektionen med CHUST som mall, med detta hoppas vi
kunna gynna sektionens medlemmar i sina framtida karriärer.

KTH som skola och v̊art eget program är högt aktade som akademiska
institutioner men har föga kapitaliserat p̊a detta med utbyten eller s̊a är
informationen för detta sv̊ar att hitta. Det finns inga arbetsmarknadsdagar
för det akademiska och en grupp som fokuserar p̊a kontakt med akademin
och inte industrin skulle ge fler möjligheter totalt och förenkla för arbetsgi-
vare och sökande att hitta rätt.

Motionärerna tror att legitimiteten som ges av KTH och Konglig Elektrosek-
tionen som varumärken avsevärt skulle underlätta sökandet efter möjligheterna
vi vill förmedla till sektionens medlemmar och därför vill vi att denna orga-
nisation IEE - International Electrical Engineers - Internationell Exkursion
för Elektroingenjörer blir en nämnd under Konglig Elektrosektionen.

Nämnden planerar att samla information om redan existerande möjligheter
och ta hjälp av intresserade professor vid KTH för att nyttja deras kon-
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taktnät samt direkt kontakta andra universitet och deras professorer med
stödet av KTHs legitimitet som varumärke för att bilda nya kontakter. Se-
dan samla informationen s̊a att det blir enkelt för sektionens medlemmar
att ansöka för att ta del av dessa möjligheter.

Denna motion presenterades för första g̊angen under februari-SM den 27:e
februari 2023. Motionen fick en mestadels positivt mottagande fr̊an närvarande
sektionsmedlemmar och elektrosektionens styre. Dock p̊apekades att motio-
nen var bristfällig i n̊agra avseenden d̊a vissa attester inte var tillräckligt
stringenta eller saknades helt och h̊allet. D̊a styret i sin helhet tyckte om
idén erbjöds motionärerna stöd fr̊an styret med att revidera motionen tills
nästkommande SM. Denna motion är resultatet av revideringen som ledde
till följande ändringar:

• Borttagning av posten “Fakultetsrepresentant”.

• Borttagning av posten “Kommunikationsansvarig”.

• Verksamhetsperiod har definierats.

• Hur poster väljs - internt eller p̊a SM, har definierats.

• Vilka ändringar som ska göras i reglementet är tydligt givna.

Yrkande

Motionärerna yrkar p̊a

Att1 Internationell Exkursion för Elektroingenjörer - IEE läggs till under
avsnitt 1.3 i reglementet.

Att2 Poster inom IEE för första verksamhets̊aret tillsätts av motionärerna.

Att3 Följande rad läggs till i reglementet under avsnitt 3.2.2 Maj-SM:

• IEE Ordförande

Att4 Följande punkter läggs till i reglementets inneh̊allsförteckning under
rubriken Utskott:
4.12 Internationell Exkursion för Elektroingenjörer, IEE

4.12.1 Sammansättning

4.12.2 Uppgifter

4.12.3 IEE Ordförande

4.12.4 IEE Ledamöter

Att5 Punkt 4.12 läggs till i reglementet som utformad nedan:
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4.12 Internationell Exkursion för Elektroingenjörer, IEE

4.12.1 Sammansättning

IEE Best̊ar av:

• IEE Ordförande

• IEE Ledamöter

4.12.2 Uppgifter

Det åligger IEE att skapa förutsättningar för akademisk praktik p̊a interna-
tionella universitet för sektionens medlemmar, genom att n̊a ut och etablera
internationella kontakter inom akademin.
4.12.3 IEE Ordförande

Det åligger IEE Ordförande att:

• Ansvara för IEEs verksamhet.

• Leda IEEs arbete.

• Samla in information om möjligheter samt ansvarar för etablering av
kontakter.

• Välja nästa årets ledarmöter vid slutskedet av verksamhetsperioden i
samr̊ad med den nyvalde IEE Ordförande.

4.12.6 IEE Ledamöter

Det åligger IEE Ledamöter att:

• Etablera konakt med akademisk personal p̊a internationella universi-
tet.

• Bearbeta och bedöma inkomna ansökningar.

• Leta och sammanställa möjliga praktikplatser.

John Cao
Ossian Arn
Axel Back Enocksson

3



Maj-SM ELEKTROSEKTIONEN 22 maj

Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
m̊andagen den 22 maj
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende uppstart av nämnd
för internationella praktikplatser

Resonemang

Styrelsen tackar motionärerna för en välskriven motion. Sektionens syfte är
“...att främja sina medlemmars studier, nutida och framtida välm̊aende” vil-
ket understryker motionens validitet. När motionärerna lämnade in motion
till februari-SM hade styrelsen en del fr̊agor kring motionen och önskade att
en ny motion utarbetades till maj. Denna fick sedan styrelsen vara med och
ge respons p̊a under dess utformande, vilket lett till en motion som funge-
rar bra med sektionens styrdokument samt praxis. Detta i samband med
att motionärerna tagit hjälp av och samarbetat med kansliet gör att styret
anser att motionen är mycket bra i sin helhet.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 motionen bifalls i sin helhet.

ett Mr Worldwide-styre
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Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
måndag den 22 maj
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion om införskaffande av ny DJ-utrustning till
EDJ.

EDJs ekonomiska och verksamhetsmässiga bakgrund

Elektrosektionens DJ-förening växer. Nämnden har p̊a tv̊a år lyckats etable-
ra ett robust kontaktnät p̊a KTH’s campus, vilket leder till flera externa gig
i m̊anaden. Organiskt utvidgar detta i sin tur kontaktnätet, tillför kompe-
tens till föreningen och pengar till Elektrosektionen. Verksamhets̊aret 2023
har EDJ hittils tjänat in 15 500 kronor och med framtida redan bokade gig
kommer EDJ tjäna in minst 20 500 kronor under 2023, och d̊a har bara halva
verksamhets̊aret passerat. Detaljerad redovisning för intäkter finns att tillg̊a
i Appendix A: Redovisning figur (a) vilka lämpligen jämförs med EDJ’s re-
sultatställe enligt Rambudget Konglig Elektrosektionen 2023 fr̊an december
SM 2022 (Se Appendix B: Budget). En väsentlig anledning till att nämnden
kunnat genomföra dessa spelningar, och dessutom till gott resultat, är det
ljudsystem som sektionen beslutade köpa in p̊a SM 1, februari 2022, och
som nu st̊ar under EDJs omsorg och förfogande.

Förutom att dra in pengar till sektionen, och i alla fall n̊an m̊an bidra till
att sätta Elektrosektionen p̊a kartan p̊a KTH, spelar vi ocks̊a p̊a de flesta
interna evenemang s̊a som torsdagspubbar, v̊arbal och sittningar. Vi tyc-
ker mycket om att spela p̊a Elektrosektionens evenemang och vi hoppas att
detta är uppskattat även av dess medlemmar.

Problembeskrivning

Nu, till saken. EDJ vill göra ett inköp för att utveckla verksamheten och
eftersom inköpet är till en kostnad p̊a över 10 000kr, m̊aste detta godkännas
p̊a ett sektionsmöte.

Till v̊ara framtida expansionsplaner tillhör att vara en spr̊angbräda för
nämndmedlemmar som önskar ta steget ut i Stockholms nattliv för att kun-
na syssla med sin hobby, samt tjäna pengar under studietiden. För att kunna
lyckas med detta krävs självklart erfarenhet, incitament och kontakter, där
EDJ är en väl fungerade organisation för att odla dessa saker. Däremot
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krävs det förutom detta, teknisk erfarenhet av specifik DJ-utrustning. Det-
ta är DJ- utrustning som EDJ i dagsläget inte förfogar över, vilket lett till
stress och problem när nämnden har spelat p̊a platser där vi själva inte
st̊att för utrustning. Denna utrustning är av s̊adan karaktär att den kallas
för ’klubbstandard’, eftersom den finns p̊a alla, och d̊a menar vi alla, insti-
tutioner där det kan tänkas dyka upp en DJ. För att f̊a en uppfattning om
vad som menas med klubbstandard kommer en beskrivning här:

Klubbstandarden innefattar minst tv̊a stycken mediaspelare (Mp3, WAV,
FLAC, CD) av hög kvalité med avancerade funktioner (quantize, loop,
slip-mode, hot que, etc...) fabricerade av Pioneer. Därtill en mixer med
4 kanaler, equalizer och, och beat-effects, även denna ofta, fast mer
sällan, fabricerad av pioneer. Exempel p̊a setups i 3 prisklasser: 2 x
CDJ-3000 + 1 x DJM A9 [86 000kr], 2 x CDJ-2000 NXS2 + 1 x DJM-
900 NXS2, 2 x XDJ-1000 MK2 + 1 x DJM-750 MK2,...
Det finns ocks̊a apparater som kombinerar mixer-och mediaspelara-
spekter, s̊asom XDJ-RX2 [15 000kr], XDJ-RX3[22 000kr], XDJ-XZ [27
000kr],...

Gemensamt för denna utrustning är att de har inbyggda processorer och
följaktligen tar man endast med media, ofta p̊a ett USB, till en klubb. Det-
ta skiljer sig fr̊an EDJs utrustning som idag är en controller av ’prosumer’
niv̊a, där kontrollern fungerar som ett midiklaviatur ellet tangentbord, allts̊a
ett gränssnitt för att styra funktioner i datorn, p̊a en programvara som heter
Rekordbox. Det innebär att man kan och m̊aste använda datorn mycket när
man spelar, vilket resulterar i ett helt annorlunda arbetsflöde till skillnad
fr̊an när man spelar p̊a en klubb eller bar. Skillnaden mot klubbstandard-
utrustningen kan leda till katastrofala misstag. DJ-utrustningens snabbhet
och funktion blir dessutom beroende av den dator man använder. I nuläget
är den dator som finns till EDJs förfogande alldeles för d̊alig, vilket innebär
att nämnden m̊aste använda sina medlemmars personliga datorer som riske-
rar g̊a sönder i den ganska riskfyllda miljön. Programvaran Rekordbox och
den h̊ardvaran som i nuläget innehas av nämnden har dessutom en historia
av att, vid kritiska tillfällen inte fungera av oförklarlig anledning. Detta till-
sammans med faktumet att kontrollern är gammal och sliten indikerar att
det är hög tid för ett nyinköp.

EDJ vill allts̊a köpa DJ-utrustning som motsvarar klubbstandarden till
nämnden mot bakgrunden att det krävs för att utveckla v̊ar verksamhet,
säkra personlig egendom, och att det är ekonomiskt berättigat att pengar
som tillkommer Elektrosektionen genom EDJs verksamhet, i viss m̊an g̊ar
tillbaka till nämnden i fr̊aga. Vi vill understryka att det med det högtalarsystem
som st̊ar till EDJs förfogande tillsammans med den DJ-utrustning som
nämnden önskar införskaffa, uppskattningsvis inte kommer behövas n̊agra
fler större inköp de närmsta 10 åren. Med andra ord är nämndens verksam-
het materiellt sett framtidssäkrad.
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Yrkande

EDJ yrkar utifr̊an ovanst̊aende motivering

Att1 Mötet godkänner att Elektrosektionen gör ett (1) inköp av DJ ut-
rustning av klubbstandard för över 15 000:- men under 40 000:-, där
Elektrosektionen finansierar hela inköpet.

Att2 EDJ i egenskap av erfarenhet och huvudsaklig användare av utrust-
ningen, ges godkännande och förtroende att välja vad som ska köpas,
inom ramen för budgeten specificerad i Att1

Att3 Att godkännandet av inköp, samt förpliktelsen om finansiering, det
vill säga Att1 och Att2, gäller fram tills dess att köpet är gjort.

Å EDJ:s vägnar: Erik Simert Nordgren, Sabrina Al-Haddad, Erik Wendt,
Jonathan Fransson, Elliot Tapper Karlsson, Kasper Malm, Gustav Eliasson,
Lucas Åkerstedt
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Appendix

A: Redovisning

Ekonomisk redovisning för EDJ fram till och med 2023-05-17.

(a) Sammanställning av tillg̊angar och intäkter.

(b) Sammanställning av utgifter.

Figur 1: Ekonomisk redovisning

B: Budget

Appendix: EDJ Resultatställe enligt Rambudget Konglig Elektrosektionen
2023 fr̊an december SM 2022.

Figur 2: Resultatställe EDJ.
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Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
m̊andagen den 22 maj
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion om införskaffande av ny DJ-
utrustning till E-DJ

Resonemang

Styrelsen tackar Elektrosektionens Discjockeynämnd för en välskriven och
välmotiverad motion. Vi ser varmt p̊a att nämndens verksamhet frodas och
gynnar sektionen med b̊ade pengar, kännedom och inte minst bra musik.
Det är ocks̊a bra att se sektionens investering i det nya högtalarsystemet
gett effekt. Styrelsen h̊aller ocks̊a med om att pengar som en nämnd drar
in till sektionen bör återinvesteras i nämnden. Vidare anser styrelsen att
E-DJ s̊aklart inte ska behöva riskera egen utrustning för att spela musik för
sektionen. Detta anser styrelsen vara ett själigt argument för att införskaffa
ny utrustning till nämnden. Det som styrelsen däremot inte h̊aller med om
är delar av problembeskrivning:

Till v̊ara framtida expansionsplaner tillhör att vara en spr̊angbrä-
da för nämndmedlemmar som önskar ta steget ut i Stockholms
nattliv för att kunna syssla med sin hobby, samt tjäna pengar
under studietiden.

Styrelsen anser inte det berättigat att sektionen ska spendera pengar p̊a
nämnden för att förenkla utövandet av deras hobby utanför sektionsarrange-
mang (eller annat arrangemang som gynnar sektionen). Sektionen spenderar
generellt sett pengar p̊a sätt som gynnar sektionsmedlemmarna i sektionsli-
vet, inte utanför det.

Vidare berättar E-DJ att nämndens materiella tillg̊angar i stort sett skulle
vara säkrad de närmsta tio (10) åren. Styrelsen betvivlar inte detta men
anser att E-DJ just nu inte visat p̊a att det fortsatt kommer finnas perso-
ner kvar som vill driva nämnden om tio (10) år. För att förtydliga s̊a anser
styrelsen att rekrytering till nämnden g̊ar för l̊angsamt för att med säkerhet
kunna säga att nämnden kommer att finnas kvar när nuvarande medlemmar
g̊ar ut. Därav känner styrelsen att E-DJ behöver en starkare motivation till
varför det ska anses själigt att säkra de materiella tillg̊angarna i tio (10) år.

Styrelsen tror ocks̊a att tröskeln för att g̊a med i nämnden kommer att
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g̊a upp av den sv̊arare tekniken som ett DJ-bord skulle innebära. Styrel-
sen vill peka p̊a ett argument som lyftes av Charles Wellton som valdes till
BeatKeeper 20171.

Herr Bjarre fr̊agar ifall det är fokus p̊a att rekrytera nya till
gruppen. Herr Wellton berättar att han vill att det ska vara bra
men att man måste förbereda för det värsta. Han berättar vidare
att det vart sv̊art att rekrytera d̊a tröskeln gällande utmaningar
med tekniken och de sena kvällarna ofta ses som en nackdel.
Spotify ska vara ett verktyg för att alla ska kunna spela spontant.
Herr Wellton menar att detta är mer smidigt än att man ska ta
med en USB-sticka var g̊ang ens musik ska spelas.

S̊a som styrelsen tolkar Wellton s̊a skulle en kr̊angligare teknik försv̊ara re-
krytering till gruppen. Styrelsen anser slutligen vad gäller detta att E-DJ
bör presentera sin syn för hur nämndens rekrytering skulle p̊averkas av ett
eventuellt inköp av den utrustning de föresl̊ar.

Till sist anser styrelsen att E-DJ behöver ett mer konkret förslag p̊a in-
köp. Likt vad vi skrev i första stycket kan ett inköp var själigt motiverat av
att nämndmedlemmarna m̊aste riskera sin egna utrustning. Styrelsen känner
dock att ett eventuellt inköp inte bör genomföras s̊a som E-DJ föresl̊ar ef-
tersom insyn över köpet sett fr̊an gemene sektionsmedlem kommer att vara
bristfällig. Istället tycker styrelsen att E-DJ is̊afall bör föresl̊a ett (1) eller
flera konkreta förslag p̊a inköp som sektionen kan ta ställning till.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 motionen avsl̊as i sin helhet.

En sn̊al styrelse

1Protokoll, februari-SM 2017. Punkt 5.4 Val av BeatKeeper.
LÄNK

2



Maj-SM ELEKTROSEKTIONEN 22 maj

Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
Måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående införandet av gästmedlem-
skap i Konglig Elektrosektionen

Bakgrund

Under våren framkom från Tekniska Högskolans Studentkår att många sek-
tioner tolkar tillståndsmyndighetens direktiv fel då de som inte tillhör orga-
nisationen som äger alkoholtillståndet står som serveringsansvariga. Detta
påverkar Elektrosektionen och Sektionen för Medicinsk Teknik (MiT) ef-
tersom det innebär att endast medlemmar från Elektrosekionen får vara
serveringsansvariga på serveringsytan Tolvan. Eftersom detta av flera an-
ledningar inte är hållbart har kårstyrelsen tagit fram ett förslag på lösning,
som sedan klubbats igenom av kårfullmäktige (KF). Denna lösning är en
ändring i kårens reglemente som nu lyder:

Sektionernas sammansättning finns i bilagan Sektionernas sam-
mansättning, ändringar av Sektionernas sammansättning beslu-
tas av kårfullmäktige. Bilagan ska vara tillgänglig tillsammans
med reglementet på THS hemsida. Sektionerna har också rätt
att välja gästmedlemmar. En gästmedlem ska vara studerande-
medlem i THS, men behöver inte studera ett program kopplat till
sektionen. Gästmedlemmars rättigheter kan styras av sektionens
styrdokument, men de kan inte erhålla rösträtt. Om inget annat
anges utses gästmedlemmar av sektionsstyrelsen och de har sam-
ma rättigheter som övriga medlemmar, bortsett från rösträtt på
sektionsmöten.

Som en följd av detta är det upp till Elektrosektionen att införa gästmedlem-
skapet i våra styrdokument i syfte att möjliggöra serveringsansvariga från
Sektionen för Medicinsk Teknik. Eftersom våra stadgar idag lyder:

1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns tre (3) olika typer av medlem-
skap: sektionsmedlem, seniormedlem samt hedersmedlem.
Alla dessa betecknas som medlemmar.

kommer det behövas en stadgeförändring för att introducera detta nya med-
lemskap.
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Förslag

Styrelsen 2023 föreslår att sektionen ändrar stadgan för att tillåta gästmed-
lemskap. Däremot anser styrelsen att gästmedlemmarna inte skall tilldelas
så mycket rättigheter som möjliggörs i THS reglemente, eftersom detta ut-
formats för att vara brett och ge oss sektioner fler valmöjligheter.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 ändra Konglig Elektrosektionens stadga från det som redovisas i bilaga
A.1 till det som redovisas i bilaga A.2.

Ett barn-uppskattande styre
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A Bilagor

A.1 Paragraf 1.8 ur nuvarande stadga

1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns tre (3) olika typer av medlemskap: sek-
tionsmedlem, seniormedlem samt hedersmedlem. Alla dessa betecknas
som medlemmar.

Samtliga studerande vid Kungliga Tekniska Högskolan som hos THS är
registrerad medlem i Konglig Elektrosektionen, samt erlagt kåravgift,
är sektionsmedlemmar av Konglig Elektrosektionen. Samtliga utexami-
nerade vid civilingenjörsutbildningen inom Elektroteknik vid Kungliga
Tekniska Högskolan kan bli seniormedlemmar av Konglig Elektrosek-
tionen vid Tekniska Högskolans Studentkår.

Till hedersmedlem har Konglig Elektrosektionens sektionsmöte rätt att
utse person som synnerligen främjat Konglig Elektrosektionens intres-
sen och strävanden. Hedersmedlemmarnas antal får ej överstiga nio
(9). Förslag till val av hedersmedlem skall vara framställt av medlem
av Konglig Elektrosektionen. För att beslut om hedersmedlem skall bli
gällande krävs två tredjedelars majoritet. Faller fråga om val av heders-
medlem, införes varken förslag eller beslut i protokollet. Förteckning
över hedersmedlemmar föres av Ordföranden i därför avsedd bok.

A.2 Paragraf 1.8 ur föreslagen stadga

1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns fyra (4) olika typer av medlemskap: sek-
tionsmedlem, seniormedlem, hedersmedlem samt gästmedlem . Alla
dessa betecknas som medlemmar.

Samtliga studerande vid Kungliga Tekniska Högskolan som hos THS är
registrerad medlem i Konglig Elektrosektionen, samt erlagt kåravgift,
är sektionsmedlemmar av Konglig Elektrosektionen.

Samtliga utexaminerade vid civilingenjörsutbildningen inom Elektro-
teknik vid Kungliga Tekniska Högskolan kan bli seniormedlemmar av
Konglig Elektrosektionen vid Tekniska Högskolans Studentkår.

Till hedersmedlem har Konglig Elektrosektionens sektionsmöte rätt att
utse person som synnerligen främjat Konglig Elektrosektionens intres-
sen och strävanden. Hedersmedlemmarnas antal får ej överstiga nio
(9). Förslag till val av hedersmedlem skall vara framställt av medlem
av Konglig Elektrosektionen. För att beslut om hedersmedlem skall bli
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gällande krävs två tredjedelars majoritet. Faller fråga om val av heders-
medlem, införes varken förslag eller beslut i protokollet. Förteckning
över hedersmedlemmar föres av Ordföranden i därför avsedd bok.

Till gästmedlem har Konglig Elektrosektionens styrelse rätt att utse
person som uppfyller samtliga följande punkter.

• Person som gått utbildningen ”Ansvarsfull alkoholservering” av
organisationen ”Stockholm förebygger Alkohol- och Drogproblem,
STAD”.

• Person som är medlem i Tekniska Högskolans Studentkår.

• Person som ämnas vara serveringsansvaring under det alkoholtill-
stånd som innehas av Konglig Elektrosektionen.

Medlemskapet gäller tills dess att medlemmen ej längre är medlem i
THS eller ej längre är behörig att vara serveringsansvarig eller fråntas
medlemskapet av styrelsen. Förteckning över gästmedlemmar förses av
Konglig Elektrosektionens styrelse.
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående uppstart av
SångBoksKommittén-25 (SBK-25)

Bakgrund

Enligt Källargillets uppskattningar räcker antalet sångböcker till ungefär tre
(3) mottagningar till. I en perfekt värld använder man allstå upp nuvarande
sångböcker under denna- och nästa års mottagning för att sedan byta till
nya böcker våren 2025. Gamla böcker som finns kvar arkiveras efter bytet.
Anledningen till att denna proposition tas upp redan nu är att skapandet av
en ny sångbok är ett synnerligen gediget arbete som vi inte vill ska stressas
fram. Senaste gång det var dags för SångBoksKommittén att träda fram,
röstades uppstarten igenom i oktober 2014 och de presenterade den nya
boken under våren 2016.

Organisatorisk struktur

Senaste uppstarten hade SBK en (1) ordförande, och 10 sångfåglar varav
fem (5) var från Konglig Elektrosektionen och fem (5) var från Sektionen
för Medicinsk Teknik. I den originella propositionen föreslog man även att
en kassör skulle finnas med men detta avslogs.

För vår proposition föreslår vi samma upplägg som senast; en (1) ordfö-
rande och fem (5) sångfåglar från vardera sektion. Anledningen till att det
inte behövs en kassör i vår mening är följande:

1. SBK är en arbetsgrupp, inte en underförening1,

2. kommittén behandlar egentligen bara en enda ekonomisk fråga: hur
mycket kommer sångboken kosta? Detta torde inte kräva en egen post,

3. i ekonomiska frågor föreslås Kollektorn bistå.

Tidigare år röstade man om huruvida man skulle göra en bok tillsammans
med Sektionen för Medicinsk Teknik. I denna upplaga föreslår vi att det
snarare är en självklarhet att det görs i unison med dem. Därav ska det

1Underföreningar kräver en kassör enligt sektionens styrdokument.
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såklart också vara så att den ordförande för SBK-25 ska kunna vara från
båda sektionerna, inte bara Elektrosektion2. På grund av knepigheter med
att adjungera en medlem från Sektionen för Medicinsk Tekink med rösträtt
på våra SektionsMöten (och dito för oss under deras möten) föreslås ordfö-
rande för SBK-25 väljas under ett separat möte som inte är ett SektionsMöte
för varken oss eller Sektionen för Medicinsk Teknik.

Ekonomi

Tidigare år beställdes 1700 exemplar och detta kostades 38 902 kr vilket
ger ett snittpris på ca 23 kr per bok. När Sektionen för Energi och Miljö
beställde till deras jubelår “för några år sedan” beställdes det 500 st och det
kostade ungefär 40 000 kr (ca. 80 kr per bok).

Det uppskattas att det går åt ca. 150 böcker per år; beställer man 1500
st bör det resultera i att boken ”håller” i ca 10 år.

Angående betalning anser styrelsen det mest rimligt att båda sektionerna
delar kostnaderna för boken lika3. Källargillet ansvarar vidare för försälj-
ning av böckerna till sektionernas medlemmar. Det finns också en poäng i
att inte detaljstyra exakt hur betalningen av böckerna ska ske (förutom att
den delas lika av sektionerna).

2För SBK-16 blev det så att Sektionen för Medicinsk Teknik i princip inte kunde föreslå
en ordförande från deras sektion.

3Elektrosektionen betalar 50 %, Sektionen för Medicinsk Teknik betalar 50 %
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Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 Konglig Elektrosektionen tillsammans med Sektionen för Medicinsk
Teknik tar fram en ny sångbok.

Att2 Konglig Elektrosektionen tillsammans med Sektionen för Medicinsk
Teknik ska tillsätta en Sångbokskommitté (SBK-25) med ansvar att
utforma sångboken.

Att3 Lägga till punkt "7 Sektionens arbetsgrupper" i reglementet.

Att4 Lägga till följande under punkt "7 Sektionens arbetsgrupper":

Sektionens arbetsgrupper är tillfälliga grupper som arbetar med ett
specifikt direktiv och om inget annat anges, upplöses då direktivet full-
bordats. Arbetsgrupperna tillsätts av SektionsMötet. Om inget annat
anges ansvarar Kollektorn för arbetsgruppernas ekonomi. Sektionens
arbetsgrupper är:

7.1 SBK-25

7.1.1 Syfte

SBK-25 tillsattes vid Maj SM u.n.å. 1000100 för att ta fram en ny
sångbok inför hösten 2025.

7.1.2 Sammansättning

SBK-25 består av max tio (10) sångfåglar (personer) och en (1) ord-
förande (en (1) person).

Att5 Sångfåglarna väljs genom valproceduren till ordnad delegatlista tills
dess att alla poster fyllts samt att sångfåglarna väljs under nästkom-
mande oktober-SM under punkten ”Val av Sångfåglar”.

Att6 Konglig Elektrosektionens styrelse tillsammans med Sektionen för Me-
dicinsk Teknik ska anordna ett gemensamt val av ordförande för SBK-
25 där medlemmar från båda sektionerna har rösträtt.

En sjungande syrelse
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående upphävandet av obsoleta för-
eningar

Bakgrund

Underföreningar kommer och går. Tyvärr är det så att vissa så att säga “har
gått”. Anledningen till att det är värt att stryka dessa från reglementet är
att de egentligen ska presentera en kassör och en ordförande (och eventuellt
ett skyddsombud) under ett SektionsMöte varje år. Helt enkelt kan man
säga att det är bra att göra detta rent sektionsförvaltningsmässigt för att
hålla styrdokumenten relevanta till sektionens verksamhet.

Förslag

Ta bort de underföreningar som inte längre på något sätt är aktiva.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 i Reglemente för Konglig Elektrosektionen under punkt “6 Sektionens
underföreningar” ta bort Philmphilialen - Elektros filmförening samt
ESS.

Att2 Paleograf samt E-post dokumenterar verksamheten för respektive bort-
tagen underförening för att förenkla återskapade av dessa vid eventu-
ellt framtida tillfälle.

Ett föreningsförintande styre
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6 Sektionens underföreningar
Sektionens underföreningar har egen förvaltning och varken ekonomiskt eller
juridiskt ansvar inför sektionen. Underföreningarna ska vid ett SM varje
år presentera en ordförande och ekonomiskt ansvarig för godkännande av
SM. Underföreningar som residerar i KTH:s lokaler skall även presentera
ett skyddsombud för godkännande av SM. Utöver detta har sektionen inget
ansvar över underföreningar. Sektionens underföreningar är:

• Elektrosektionens Elektroniklaboratorium (Elab)

• Crapula

• Philmphilialen - Elektros filmförening

• Noblesse

• EMOT

• ESS

• EGK(r4)

• MiT&E-Bandet
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Kandidatlista (Elektros) Maj-SM
den 22:a Maj u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)

Post Kandidat Årskull

Snövaran — —

Vice IntSekt — —

Idrottsledaren Axel Lindberg E-20

Frequensnormal Jacob Perdelius E-22

Källarmästare — —

Paleograf — —


